
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s överstyrelse den 8/3/56
på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden, som hälsade Hans Garpe 

välkommen och med denne genomgicks härefter föredragningslistan för 
årsmötet den 11/3. Även festarrangemangen samma dag diskuterades be
träffande den punkt, på vilken Garpe medverkar med uppläsning av en 
av honom författad hyllningsvers.

§ 2.
En tablå över hur sektionsmedlemmar m.fl. hittills inbetalt 

resp. årsvagifter till medlemsregistret överlämnades av Eckerbrant.

§ 3.
Gjordes följande korrigeringar och tillägg i listan över me

daljörer och diplom-mottagare vid årsmötet:
Diplom för förtjänstfullt föreningsarbete till: Aina Ekvall, 

Ragnhild Jansson, Stina Johansson, Maja-Brita Svensson, Erik Exter
gren, Gillis Florsjö, Ivar Hörberg, Eric Lindström.

Guldmedalj (enligt medaljkommitténs förslag) skall tilldelas 
Sigvard Bergh, Arne Grunander, Karl Lundberg, Karl Liliequist

Silvermedalj Tilldelas Nils Lindell och Gunnar Lundqvist , Karl-Erik Nordlund
Förtjänstplakett i brons tilldelas Hugo Johanson
Förtjänstdiplom tilldelas Helmer Jansson
En av en körsnär skänkt nertz-historia tilldelas Signhild Tegner
Av samma firma skänkta blomarrangemang tilldelas damsektionen 

för fri disposition»

§ 4.
Beslöts medge ”Gamla Djurgårdare” rätt att dela ut sin guld

plakett i samband med jubileumsmiddagen, eftersom först till den veder
börande emottagare, bt-spelaren Lennart Johansson, kunde infinna sig 
på grund av tävlingsspel i Norrköping tidigare på dagen.

§ 5.
Föredrogs från fotbollssektionen överlämnat protokoll gällande 

överenskommelse mellan AIK-Djurgården i fråga inkomstfördelning vid 
gemensamma matcher, förfarande vid internationella arrangemang, ut
landsturnéer och spelarövergångar.

Beslöts att lägga protokollet till handlingarna och att senare 
till förnyad behandling uppta sektionernas önskemål om en gemensam 
värvningsöverenskommelse med AIK och motsvarande klubbar.

§ 6.
Föredrog ordförande ett brev från Idrottsstyrelsens backexpert 

ing. Svensson att skidbacken i Saltsjöbacken godkänts. Meddelande 
härom skulle genom ordförandes försorg tillställas Saltsjöbadsbolaget.

§ 7.
I fråga om den planerade bensinstationsanläggningen i anslut

ning till Hammarby skidbacke meddelade ordföranden att man inom 
Idrottsstyrelsen bedömt en sådan anläggning som "störande" och även 
om man principiellt var beredd ge Djurgarden begärt tillstånd ansåg 
man många skäl tala för att området ej borde ifrågakomma för det pla
nerade arrangemanget. Ordföranden föreslog därför att Djurgården skulle 
ta tillbaka sin framställning i detta ärende av den 29/6/55. Sekre
tetaren påtalade möjligheten av att annat bensinbolag än det föreningen 
tagit kontakt med kunde ges fritt spelrum, därest framställningen togs 
tillbaka, varmed intet var vunnet.

Beslöts att till påföljande dag skriftligen meddela Idrotts- 
styrelsen att Djurgårdens framställning av den 29/6/55 återkallades 
med motivering att förutsättningarna numera ändrats. Samtidigt skulle 



dock anmälas att Djurgården inte motsatte sig en bensinanläggnings upp
förande på lämpligt avstånd och med lämplig DIF-medlem som föreståndare 
och därmed med möjlighet att hålla viss bevakning över skidbacken.

§ 8.
Då från olika medlemmar anmälts önskemål om att medlemskort skall ut

sändas utan påstötning, sedan avgift inbetalts till medlemsregistret, före
slog sekreteraren att så skall ske.

Beslöts att ej göra ändring i nu införd tågordning, enligt vilken 
medlemskort endast utfördas till den, som direkt kräver sådant.

§ 9.
Beslöts att i annonser i DN, ST och Sv. D. den 10/3/56 kungöra den 

ändrade tiden (från kl. 11.00 till kl. 15.00) för årsmötet den 11/3.
Genomgicks och fastställdes föredragningslistan för årsmötet.
Beslöts att ÖS-ledamöterna skola ta del av årsberättelsen i samband 

med lunch på Gillet den 11/3 kl. 12.00.
Beslöts att till jubileumsmiddagen den 11/3 inbjuda B. Nordenskjöld, 

Sven Larson, Hugo Johanson och Olle Lindberg jämte damer. Sekreteraren 
svarar för skriftlig inbjudan.

Beslöts att ordföranden delar ut diplom och utmärkelser med början 
med små diplom etc.

§ 10.
Diskuterades med fotbollsstyrelsen (bl. a. Bergh, Malmgren, Lundqvist) 

den framställning av den 3/3/56, i vilken bandysektionen begär ökad medels
tilldelning. Sedan Malmgren framhållit att ersättning direkt av honom redan 
lämnats för de uppgivna spelareskadorna och att han i övrigt ansåg bandyns 
kostnadsökning stannat vid en lägre gräns än han tänkt sig, förklarade 
sig fotbollsstyrelsen i övrigt vara beredd höja sitt bidrag så att bandyns 
underskott kunde täckas.

§ 11.
Meddelade Sigge Bergh att överenskommelse träffats med AIK och Fot

bollstadion om höjda entrépriser och att Stadion och Hammarby säkerligen 
skulle följa efter med samma höjningar och överenskommelse.

Vidare meddelade Bergh att Stockholms tre allsvenska fotbollsklubbar 
beslutat till Stockholms Fotbollförbund utbetala kr. 1.000:- pr klubb 
till en fond för hjälp åt mindre klubbar för deras i anslutning till 
nämnda förbunds helt nyligen hållna årsmöte visade stora ”förståelse” 
för en större klubbs spelarebehov.

§ 12.
Kompletterades det tidigare medaljföreslaget med att Kjell Cronqvist 

skall tilldelas bronsmedalj.

§ 13.
Avslutade ordföranden dagens sammanträde, det sista för det gångna 

verksamhetsåret.


